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Dato: Onsdag 27.01.21 

Kl.: 18:00 

Sted: Teams 

Deltagere: 23 stk 

Referat: M Hasim Nabi 

 

Informasjon fra assisterende rektor Børge Arntzen 

Arntzen fortalte litt om seg selv. 

Det har vært lokal elevundersøkelse fra 5-7 trinn men mangler fortsatt tall som skolen kan jobbe ut 

ifra. 

Arntzen orienterte om smittesituasjon og hvordan skolen jobber med elever. Han setter stor pris på 

all forståelsen og hjelpen foreldrene har gitt.  

Selv om skolen er på rødt nivå så vil det være en fullverdig skole. Skolen satser på mer inneskole enn 

uteskole slik at elevene ikke mister undervisning. 

Alle fysiske foreldremøter er avlyst og vil foregå digitalt. 

Arntzen fortalte om dagens trafikksituasjon til og fra skolen.  

FAU i samarbeid med skolen og Oslo utdanningsetat skal jobbe med å få trygge skoleveier. Oslo 

utdanningsetat har begynt med et prosjekt som heter hjertesone hvor målet er å få trygge skoleveier 

for barneskoler i løpet av 2023. Haugen skole trenger ikke å vente helt til 2023 og kommer til å sette i 

gang så fort smittesituasjonen roer seg ned. 

 

Møteinnkalling  

Møteinnkalling godkjent 

 

Referat fra 09.12.20 

Referat fra 09.12.20 godkjent 

 

Info fra FAU leder 

1) 

FAU ikke kan registreres i Frivillighetsregisteret.  

Virksomheter som er organisert av det offentlige har ikke registreringsrett i Frivillighetsregisteret. 

FAU er et pliktig organ ved alle grunnskoler i Norge. 
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2) 

Alle klasser har fått eget kontonummer og vippsnummer.  

Konto skal brukes av en FAU representant og en klassekontakt. FAU-styret skal lage retningslinjer på 

hvordan bruke kontoene.  

FAU-leder og kasserer er administrator og gir 2 representanter fra hver klasse tilgang til konto. 

 

Trafikk gruppe 

FAU har opprettet en trafikkgruppe som skal jobbe sammen med skolen og utdanningsetaten for å 

sikre skoleveier. Denne gruppen er også en del av prosjektet som heter ″Hjertesone″. 

Medlemmer i gruppen er: 

Yousra 4A 

Hawar 7D 

Hasim 3D 

Fransisco 5C  

 

Eventuelt 

1) 

Sigurd la frem forslag for årsmøte i Oslo KFU. Han presenterte forslagene for FAU Haugen skole. 

Etter presentasjonen ble det valg. 3 stk. stemte for forslagene og 6 stk. stemte imot forslagene 

Lydersen la frem.   

FAU-leder kom med et forslag der han sender ut forslagene til alle FAU representanter på Haugen 

skole slik at de kan lese gjennom før de tar et valg.  

Frist for å gi sin stemme var onsdag 03.02.21 

Alle FAU representanter fikk beskjed om å kontakte Sigurd Lydersen dersom de hadde noe spørsmål 

rundt forslagene til årsmøte i Oslo KFU. Alle har fått telefonnummer og e-post adressen til Sigurd. 

Det ble opprettet en komite som skulle telle stemmene som kom inn per e-post til FAU leder. 

Komiteen består av Sakina, Noreen, Sigurd og Hasim.  

 

2) 

Atiqa ønsket informasjon om leirskole for 6. trinn.  

Det blir leirskole med forbehold om Coronarestriksjoner. 


